
 

 
 

  

 
 

 

 

Inskickad  datum:  2024-05-09 

 

 

 

KPT Frågor/Funderingar från Samrådsmöte PRO, SPF- Sotenäs. 

 

 
1. Tillgänglighet för yngre på boende samt yngre med särskilda behov? 

 

 

2. Inköp och placering av utvändiga hjärtstartare i kommunen med placering på centrala 

platser. Kanske kort info denna gång… 

 

Svar från kommunen 2024-02-26:  

Denna fråga är ett pågående arbete mellan räddningstjänsten och föreningen Hjärt och lung. 

Vi ställer frågan till representant för föreningen och ser om det går att få svar på mötet. 
 

 

3. Trafikfråga från PRO/SPF/KTR- Sotenäs. Frågan från föregående möte kvarstår då vi 

tycker att lämnat svar inte är till fyllest. Vi vill veta och förstå kommunens/vägverkets syn 

och policy för gående och framfart med fordon på våra trottoarer samt gång och 

cykelbanor i kommunen. Hur är det tänkt att fungera avseende skyltning, markeringar, 

enhetlighet, information med mera?  

 

 

4. Utvärdering av kvalitén på/för demensboende och anhörig bör anpassas till familjens och 

kommunens gemensamma behov. Önskvärt vore om en enkät utformades för att passa för 

just Sotenäs kommuns möjligheter och förutsättningar. Det för att erhålla så bra och 

korrekta svar som möjligt, det för att kunna ge en så bra och anpassad vård som möjligt.  

 

 

 



 

 

5. Hur ser kommunens möjligheter ut att hjälpa de äldre med snöskottning? Frågan är ställd 

för att få klarhet i vem bär ansvar för den mängd snö som plogas in på tomter och infarter. 

Detta problem omöjliggör ibland både in och uttransport av såväl person som sak varor. 

Kommunens ansvar för kommuninvånare? Samarbete med Vägverket där dennes 

väg/trottoar ansluter till fastighet/er? 

 

 

6. Hur framskrider arbetet med de sex rum som planerats för flexibla växelvården på 

Kvarnbergshemmet. Varför är det pausat? När planeras arbetet att återupptas?   

 

 

7. Tandhälsa. På DRNN Pensionärsrådet lämnades en genomgång om tandhälsa av Peter 

Engstrand och Gunnar Henning. De bedriver folkhälsoarbete, utbildning, forskning och 

utveckling om tandhälsa. Arbetsnamnet är TAIK (tandhygienist i kommunal verksamhet). 

Vår fråga är om det är aktuellt eller kanske redan finns och hanteras i vår kommun. 

 

 

8. Deltar/använder vi i SIP (samordnad individuell plan).  

 

 

9. Vilken informationen lämnas om fallolyckor till de äldre som har och använder sig av 

kommunens tjänst avseende vård i hemmet. 

 

 

10. Vad blev resultatet av läkemedels kontrollen, vilken är ett krav enligt socialstyrelsen. 

Ansvarig enligt socialstyrelsen är ansvarig läkare, regionen och kommunens äldreomsorg i 

form av hemtjänst och särskilt boende. Kravet är ställt och gäller för personer 75 år och 

äldre som intar fem eller flera läkemedel dagligen.  

 

 

11. Hur ser bemanningen ut inför sommaren på våra boenden? 

 

 

12. Gällande AI funderar vi i våra organisationer på hur vår kommun ser på utvecklingen och 

om det finns planer på någon form av användningen, eller om det redan finns. 

 

 

 

 

 

 

 

Kungshamn 2024-05-09 

 

 
 

Jan Åsberg på uppdrag av KPT-ledamöterna. 


